
Ac#viteiten verslag Arnhemse Bomenbond 2024   

Belangrijkste ac#viteiten en behaalde resultaten in 2024: 

- Het beleid van Afdeling Parken en Bossen om 99 % van het omgevallen en gekapte hout in de 
Arnhemse bossen en parken te laten liggen werd ondersteund middels gesprekken en 
brieven. 

- De tradi?onele dunningen in de bossen zijn gestopt (zie uitvoering onderhoud Zypendaal in 
2024). 

- De meeste investeringsgelden van afdeling Parken en Bos worden ingezet in de parken en 
groengebieden in Arnhem Zuid.  

- De werkzaamheden van de Bomenbond voor de aanplant van voldoende bomen in 
herontwikkeling van de Nijmeegseweg zijn doorgezet. 

- Ex?nsion Rebellion Arnhem heeM onze succesvolle handtekening ac?e voor het stoppen van 
verspillen van drinkwater door de Parenco voortgezet met ac?es rich?ng Provincie 
Gelderland en de fabriek. 

- Ac?e voor het opheffen van de straatwegen in het park Klarenbeek is ingezet bij gemeente 
Arnhem, wethouder Natuur en Raadsleden GroenLinks. Wordt vervolgd in 2025. 

- Raadsleden en wethouders van de Gemeente Arnhem en de Provincie Gelderland zijn 
uitgebreid en ter zake geïnformeerd over het disfunc?oneren van de biomassacentrale Veolia 
t.o.v. de volksgezondheid en de bossen van Arnhem. Wordt vervolgd in 2025. 

- Handhaving Provincie Gelderland is ac?ef geworden in de keuring van de MTB routes van 
Arnhem. Ons handhavingsverzoek is grotendeels goedgekeurd. Wordt vervolgd in 2025. 

- Raadsleden en wethouders zijn uitgebreid geïnformeerd over de ac?e van de VVD en SP om 
de lussen in de MTB routes weer open te krijgen. De Mo?e van VVD en SP is verworpen, 
doordat o.a. D66 deze ac?e niet langer steunde. Het beleid van afdeling Parken en Bossen is 
publiekelijk ondersteund door de Arnhemse Bomenbond. 

- Een zeer succesvolle dona?e campagne voor de rechtszaak Gedragscode uitgevoerd. 
- Ambtenaren van de Gemeente Arnhem en de wethouder Natuur hebben steun toegezegd 

om het funeste tradi?onele beheer van het Gelders Landschap te veranderen in ecologisch 
bosbeheer in Mariēndaal, Lichtenbeek en Warnsborn. Toezegging is door de gemeente nog 
niet ingevuld. De bosecoloog Hans van de Lans heeM advies verstrekt aan de Arnhemse 
Bomenbond. Wordt vervolgd in 2025.  

- Contacten met Vijf Dorpen in het Groen en bewonersorganisa?e Klarenbeek zijn 
gecon?nueerd.  

- Door brieven en gesprekken is de gemeente sinds september 2024 in overleg met de 
bewoners van de Klingelbeekseweg Klingelbeek om de biomassaovens (Schipper Bosch BV) 
van de nieuwe woningen op het landgoed Klarenbeek op te heffen. Wordt voorgezet in 2025.  

- We hebben weer een advocaat: Mr. Max de Haan, die we met name in ze`en voor onze Woo 
verzoeken. 

 

 

 

 



 

  
Bosecoloog Hans van der Lans:  inspec?e Warnsborn  september 2024 
 
 

 

  



Waar gaat de Arnhemse Bomenbond zich vooral oprichten in 2025 ? 

- Pes?cide gebruik terug dringen in de landbouwgebiedjes van de Arnhemse Bossen 
- Aanpak Beheer Gelders Landschap in Mariēndaal,  Lichtenbeek en Warnsborn. De 

gemeente moet wat gaan ondernemen zoals afgesproken in juni en september 2024 
- Betere Handhaving natuurbescherming door de Provincie o.a. MTB routes 
- Ondersteuning Landelijke Natuur Coali?e 
- Con?nuering ondersteuning Nijmeegseweg, Klingelbeek, Rijkerswoerd.  
- Doorze`en strijd tegen de subsidieverlening aan de Biomassacentrale Veolia op het IPKW 

terrein 
- Con?nuering ac?e voor het opheffen van de straatwegen in het park Klarenbeek 

 


